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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Akkucellákat tesztelő üzem épül Iváncsán. Hogy 
történhetett az meg, hogy a hatóság itt sem írta elő környezethasználati engedély 
megszerzését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A mai napon jelent meg a sajtóban, miszerint a dél-koreai tulajdonú SK On Hungary Kft. újabb
üzem  létesítésére  kapott  engedélyt  Iváncsán,  közvetlenül  az  akkumulátorgyár  mellett.  A Fejér
Vármegyei  Kormányhivatal  engedélyezte  az  akkumulátor  cella  és  modul  tesztelő  központ
létesítését,  ahol  többféle  eljárással  fogják  vizsgálni  a  tesztpéldányokat  –  többek  közt  magasról
leejtik, átszúrják, roncsolják, hősokknak és légnyomás-próbának teszik ki őket –, végül az összeset
megsemmisítik, évente pedig 124 ezer cella és modul bevizsgálását tervezik.

Mindezek  ellenére  az  engedélyező  hatóságok  nem  tartották  szükségesnek  részletes  környezeti
hatásvizsgálati  és  katasztrófavédelmi  eljárás  lefolytatását,  és  hiába  létesül  az  új  tesztüzem  az
akkumulátorgyárral egy helyrajzi számon, nem vizsgálták az összeadódó környezeti hatásokat sem.
Továbbá  –  az  üzemben  tesztelni  kívánt  cellák  és  modulok  veszélyessége  ellenére  –
katasztrófavédelmi engedélyezésre sem volt szükség.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Az elmúlt időszakban egyre több panasz érkezett a helyiektől a már meglévő 
akkumulátorgyár zajszennyezésére vonatkozóan. Miniszter úr elfogadhatónak tartja az 
újabb üzem létesítésére vonatkozó engedély kiadását, miközben a meglévő gyár sem tud 
megfelelni az elvárásoknak (például zajszennyezés)?

• Elfogadhatónak tartja azt, hogy úgy kapott engedélyt az új beruházás, hogy nem vizsgálták
az összeadódó környezeti hatásokat?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,



Dr. Keresztes László Lóránt
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